
Protokoll från styrelsemöte med Rö Folkets Hus och Byalagsförening, 7/1-20

Närvarande: Mona Nixon, Roger Mähl, Mirjam Åkerblom Ove Norman, Gun-Marie Rönnlund och Lars 
Dahlqvist.

1. Mötets Öppnande: 
Mona hälsar alla välkomna till det första styrelsemötet i den första månaden på det första 
året i det nya decenniet!

2. Protokolljusterare: 
Mona valdes.

3. Föregående protokoll: 
Vid förra mötet konstaterades att tre kontrakt gällande reklamplatser saknas. Detta 
protokollfördes aldrig men görs härmed retroaktivt. Nya kontrakt skall upprättas och 
fakturor skickas därefter. I övrigt är protokollet utan anmärkning.

4. Ekonomi: 
December 2019
Konto: 92124,52 kr
Kassa: 12 030 kr

Lasse presenterade principer för val av elavtal och vi belutade att det nya elavtalet binds 
på ett år med rörlig kWh-avgift och betalas med autogiro. Lasse undersöker vidare bästa 
leverantör. 

Vi jämförde också priser på fastighetsförsäkringar och konstaterade att Dina försäkringar 
(som vi nu har) är det billigste alternativet. Vi fortsätter därför med Dina. 

Diskussion om problematiken kring starten av bokföringsåret 2019:
I styrelsemötet den 14 maj beslutades att bokföringsåret 2019 skulle starta på 0. 
(Protokollfört den 4/6-19). Detta hade också tagits upp på årsmötet. Nuvarande revisor 
motsätter sig nu detta. 

5. Aktiviteter: 
Preliminärt 22 april kl18-21: Utbildningskväll om berdskap för samhällskatastrofer med 
Christina Edfors från MSB (myndigheten för samhällsskydd).
30 april: Valborgmässoafton.

6. Tillsyn och skötsel: 
Ingen åtgärd i januari

7. Uthyrning: 
Inga nya

8. Medlemslista: 
37 hushåll i slutet av 2019



9. Övriga frågor: 
Inga övriga frågor

10. Ordförande avslutar mötet

Nästa möte 4/2 -20  kl 18:00

Vid protokollet Justeras

Mirjam Åkerblom Mona Nixon


